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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente  
Ten Boer, gehouden op 28 juni  2017 om 20.00 uur in het gemeentehuis van  
Ten Boer. 
   
Voorzitter: de heer N.A. van de Nadort 
Griffier: de heer R.S.Bosma  
 
Aanwezig De dames E. Hoekstra-Blaauw, M. Wijnja, R.Pestman,J. Kuin-v.d. Poel en  
de heren A. Bolhuis,  R.F. Staijen,  T.J. de Wit, J.A. Joling, P.Rebergen, P. Haanstra,  
H. Kooistra en H. Lode. 
Tevens aanwezig de wethouders mevrouw A. Postma en de heer P.C. Heidema. 
 
Afwezig: de heer B. Bosch  
 
1a.  Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
1.b       Vragenuurtje: geen           
             
2a. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 
 

2b.      Primus bij hoofdelijke stemming 
           De heer Lode 
 
3.        Spreekrecht burgers  

Voor het spreekrecht hebben zich geen sprekers gemeld  
 
4a.      Besluitenlijst 31 mei 2017.  
           De lijst wordt vastgesteld. 
 
4b.  Bespreking toezeggingenlijst 

De lijst wordt vastgesteld. 
             
5a. Ingekomen stukken 

De raad gaat akkoord met de voorgestelde afdoening.  
 

5b.  Informerende raadspunten 
De raad neemt kennis van de punten.  

 
6a.  Mededelingen vanuit het college(mondeling) 
     Er zijn geen mededelingen 
 
6b.      Ontwikkelingen (actueel) gaswinning) 
            Portefeuillehouder Van de Nadort  doet mededeling over  

o het aanstaande nieuwe schadeprotocol (invoering per 1.7.2017 niet haalbaar) 
o het feit dat de NAM in beroep gaat tegen het gaswinningsbesluit van de 

minister  

• Mw Pestman maakt van de gelegenheid gebruik een opmerking te maken over de 
bijeenkomst op 27 juni jl voor bewoners Fazanthof in het kader van het 
versterkingsprogramma en het feit dat de raad daar niet voor was uitgenodigd. De 
bewoners zijn op naam uitgenodigd.  

• Tevens maakt zij een opmerking over de invloed die de Groninger Bodembeweging 
en andere maatschappelijke organisaties hebben op het as. schadeprotocol.  

• De heer Kooistra gaat mbt het schadeprotocol in op de invloed die raad nog kan 
hebben op het protocol.  
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• Voorts wordt nog ingegaan op de positie van de NCG; is er een Reglement van orde, 
hoe zit het met de bevoegdheden. De voorzitter geeft aan dit te zullen nagaan. 

 
7.     Armoedebeleid . 
        De raad stemt in met het voorstel 
        Vanuit de raad worden onder meer opmerkingen gemaakt over: 

o Het belang van communicatie 
o De positie van het de voedselbank 
o De noodzaak  samenwerking met maatschappelijke partners 
o De waarde van goed preventiebeleid en vroegtijdige signalering. 

 
8.     Schuldhulpverlening  
         De raad besluit om: 

• het Plan schuldhulpverlening 2017-2021 vast te stellen; 

• het Plan schuldhulpverlening 2017-2021 in werking te laten treden op 1 april 
2017 onder gelijktijdige intrekking van het Plan schuldhulpverlening 2012-
2015; 

• het college op te dragen het Plan schuldhulpverlening 2017-2021 uit te voeren 
en indien nodig beleidsregels op te stellen. 

          Vanuit de raad worden nog het volgende opgemerkt: 

• Is de capaciteit van de GKB toereikend 

• Aandacht voor vroegsignalering, preventie en klanttevredenheid  

• Hoe weten we dat t werkt, welke indicatoren? 

• De bureaucratie rond de aanmelding moet geminimaliseerd 
   De portefeuillehouder zegt toe , nog met informatie te komen over de combinatie  
   voedselbank/GKB 

                 
9.     Millenniumwerkgroep  
        De raad gaat er akkoord mee om  

• De adviesfunctie van de werkgroep aan de raad te schrappen. 

• De financiële en materiele ondersteuning te continueren van maximaal 5000  
            EURO per jaar 

• Van de 17  Werelddoelen ( of duurzaamheidsdoelen), zoals aangegeven in een 
bijlage bij dit voorstel te kiezen voor : 1, 2, 7,8,12, 13 en 15.  

• De fairtrade-status te continueren vanaf 1 januari 2017   

• Geen voordracht meer voor vertegenwoordiging namens de raad in de 
millenniumwerkgroep te doen, maar de bestaande feitelijke situatie te handhaven tot 
1 -1-2019 ( het moment van de gemeentelijke herindeling) 

                
10.     Beleidskader zonneparken 
           De  raad stemt in met het voorstel. 
           Opmerkingen vanuit de raad worden gemaakt over de relatie met het  
           bestemmingsplan buitengebied en de termijn van de terinzagelegging gedurende de 
           vakantie, waar blijkens een opmerking van de portefeuillehouder rekening mee wordt  
           gehouden 
 
11.     Begroting 2018 Afvalbeheer Regio Centraal Groningen  
          De raad  stelt neemt kennis van de ontwerpbegroting 2018 van de gemeenschappelijk 
          regeling ARCG en besluit geen zienswijze kenbaar te maken aan het bestuur van  
          de gemeenschappelijke regeling ARCG. 
          De portefeuillehouder zegt toe na te gaan wat de reden is van de fluctuerende bijdrage  
          aan de GR. 
 
12.    Jaarrekening 2016 
          De raad stelt de jaarrekening 2016 vast.  
          Vanuit de raad wordt onder meer opgemerkt  cq  een vraag over gesteld:  

• De verklaring van de overschotten van op het sociaal domein in 2016 
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• De “vertraagde” aanlevering van de jaarstukken en de daarbij horende 
accountantsverklaring 

• De weg Eemskanaal NZ en het lange tijdsbestek dat daar inmiddels mee gemoeid is, 
waarbij de portefeuillehouder toezegt te komen met informatie over de wijze van 
uitvoering.  

• De leegstand van “de Lessenaar” te Ten Post in relatie tot de verhuizing van het 
versterkingspunt naar Ten Boer. 

 
13.    Perspectiefnota 2017           
          De raad stelt de nota vast. 
          Vanuit de raad  wordt opgemerkt cq een vraag over gesteld 

• Tevredenheid met resultaat 

• De solidariteit tussen gemeenten m b t de jeugdzorg 

• De (ontbrekende) capaciteit bij de politie op het platteland 

• Verlichting van de sportvelden, met daarbij aandacht voor LED verlichting 

• De mogelijke locatie van de nieuwe school in Ten Boer  

• De overdracht van het zwembad in juni en het mogelijke achterstallige onderhoud. 

• Over de nog  te vorderen kosten bij het COA  

• Waarom de te realiseren wisselwoningen niet in Dijkshorn komen. 

• De afschrijving m b t  de boerderij Woldwijk :                                                                   
Er wordt besloten om de voorgestelde eenmalige afschrijving van 120.000 EURO uit te 
smeren over 30 jaar. De fracties van ChristenUnie en Groen Links zijn tegen. De heer 
Joling heeft voordien al de vergadering verlaten. De heer Kooistra vanwege zijn 
verwevenheid voor dit agendapunt de vergadering verlaten en doet derhalve niet mee 
aan de stemming  

       
14.   Grondexploitatie Dijkshorn 
        De raad besluit akkoord te gaan met het voorstel; het voorstel heeft vanwege het 
        vertrouwelijke karakter 14 dagen voor de raad ter inzage gelegen. 
 
15.    Tijdbestedingsnorm wethouders 
         De raad besluit om de tijdbestedingsnorm voor de bepaling van de jaarwedde van de 
         wethouder mevrouw A. Postma van de gemeente Ten Boer te bepalen op structureel 
         0,72 fte en hiermee het totaal van de beschikbare formatie van beide wethouders weer 
         op totaal 1,44 fte te zetten 
 
16    Sluiting 
        De plv voorzitter van de raad, de heer Staijen, richt kort het woord tot de heer van de 
        Nadort. Het is de laatste raadsvergadering die de heer van de Nadort voor heeft gezeten,  
        in verband zijn benoeming tot burgemeester van Weststellingwerf. De heer Staijen gaat in 
        op  8 jaar burgemeesterschap en de vele zaken die zijn langs gekomen. Hij roemt de heer  
        van de Nadort om zijn kwaliteiten, dankt hem daarvoor  en wenst hem alle succes in zijn  
        nieuwe functie . Hij bied hem bloemen aan. Van de heer van de Nadort wordt officieel  
        afscheid genomen in de raad van 30 augustus 2017. 
       

Aldus besloten in de openbare  
       vergadering van de raad van Ten Boer, 
       gehouden op 27 september 2017.  
 
       De raad voornoemd, 

         

                       R.F. Staijen, plaatsvervangend voorzitter 

   
R.S. Bosma, griffier      


